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PROTOKÓŁ   Nr II
zwyczajnej sesji  Rady  Gminy  Gietrzwałd

odbywającej się dnia 27 grudnia 2018 r.

Początek  sesji  godz.  12:10

Zakończenie sesji  godz. 18:20

 1.  Otwarcie i dyskusja nad projektem porządku obrad.

Przewodniczący Rady Janusz Tkaczyk dokonał otwarcia sesji i stwierdził kworum. Na sesji
obecnych było 15 radnych (załącznik nr 1 – lista obecności). Ustawowy skład rady Gminy
liczy 15 radnych. 

Przewodniczący powitał wszystkich zebranych. Na sesji obecni byli: Wójt – Jan Kasprowicz,
Zastępca Wójta – Dorot  Grzeszczuk,  Skarbnik  – Andrzej  Wasilewski,  Kierownik Referatu
Podatków  i  Opłat  –  Krystyna  Dzikowska,  Kierownik   Referatu  Rozwoju  Społecznego  i
Promocji  –  Agnieszka  Zabłocka,  Kierownik  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  –
Małgorzata Biadała, mec. Marcin Adamczyk oraz mieszkańcy gminy.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie i dyskusja nad projektem porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołów z XLII i I sesji.
3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz ustalenia jej składu

osobowego.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  

oraz ustalenia jej składu osobowego.
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet radnych

Gminy Gietrzwałd oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących
radnym.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Gietrzwałd na rok 2018.
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu gminy, które w roku 2018 

nie wygasają z upływem roku budżetowego.
9. Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru metody ustalenia  opłaty za gospodarowanie  

odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  takiej  opłaty  na  terenie  Gminy  
Gietrzwałd.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  warunków  i  trybu  składania  deklaracji  
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków
komunikacji elektronicznej.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  części  miejscowości  Gietrzwałd,  gmina
Gietrzwałd.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Gietrzwałd,  jako  Partnera,  
do projektu pod nazwą „PPRSZM Olsztyn” (Program Profilaktyki Raka Szyjki Macicy)
współfinansowanego  z  EFS  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego
Województwa Warmińsko – Mazurskiego na lata 2014–2020 (wersja 6.0).

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  wieloletniego  programu  osłonowego  
w  zakresie  dożywiania  dzieci  i  młodzieży  „Posiłek  w  szkole  i  w  domu”  
na lata 2019-2023.

14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  zwrotu  wydatków  w  zakresie  
dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci celowego na zakup
posiłku  lub  żywności  oraz  świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów
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żywnościowych  dla  osób  objętych  wieloletnim  rządowym  programem  „Posiłek  
w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego
do  przyznania  nieodpłatnie  pomocy  w  formie  posiłku,  świadczenia  pieniężnego  
w  postaci  zasiłku  celowego  na  zakup  posiłku  lub  żywności  oraz  świadczenia
rzeczowego  w  postaci  produktów  żywnościowych  dla  osób  objętych  wieloletnim
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2019 rok.

17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  XLII/409/2018  Rady  Gminy  
Gietrzwałd w sprawie złożenia zawiadomienia o podejrzeniu naruszenia dyscypliny
finansów publicznych przez Wójta Gminy Gietrzwałd.

18. Sprawy różne.

Przewodniczący Rady złożył wniosek formalny: dodanie do porządku obrad punktu -  
3a. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
 
Odbyło się głosowanie nad wnioskiem:
 - za – 15 głosów.

Radna Bożena Struczewska – Czajkowska złożyła wniosek formalny: uwagi do punktów
2 i 17.

 Punkt 2 – nierozpatrywanie Protokołu z XLII sesji  z uwagi na fakt, że sesja której
dotyczy protokół odbyła się w poprzedniej kadencji Rady

Przewodniczący, poprosił mec. Marcina Adamczyka o opinię dotyczącą wniosku Radnej.

Mec.  Adamczyk  stwierdził,  że  Rada  jest  organem  zatwierdzającym  protokoły  i  musi
rozpatrzeć również ten protokół.

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem:
 - za – 11 głosów,
 - przeciw – 3 głosy,

 - wstrzymuje się – 1 głos.

 Punkt 17 – zdjęcie punktu z porządku obrad

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem:
 - za – 4 głosy, 

 - przeciw – 11 głosów.

Ostatecznie do porządku obrad dodano wnioskowany punkt 3a (załącznik nr 2 – porządek
obrad po zmianach).

Odbyło się głosowanie nad ostatecznym porządkiem obrad:
 - za – 14 głosów,

 - wstrzymuje się – 1 głos. 

2. Przyjęcie protokołów z XLII i I sesji.

Protokół z XLII sesji:

Radny Michał Puszczało zgłosił poprawkę do protokołu. W adnotacji do punktu 11, w zdaniu 
„Projekt  uchwały  został  omówiony na posiedzeniu  Komisji  Rewizyjnej.”  Wykreślenie  słów
„Komisji Rewizyjnej” i zastąpieniu ich słowami „połączonych Komisji”.

Poprawka została naniesiona.
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Odbyło się głosowanie nad protokołem z XLII sesji:
 - za – 11 głosów,
 - przeciw – 1 głos,

 - wstrzymuje się –  3 głosy. 

Protokół z I sesji.

Radna Eugenia Ratowska zgłosiła poprawki do protokołu.

 W punkcie 9:
 brak prawidłowego zapisu treści wniosku formalnego zgłoszonego przez Radną
 wątpliwości dotyczące wyników głosowania.

 Brak  odnotowania  wniosku  formalnego  zgłoszonego  przez  Radnego  Michała
Puszczało o zakończenie dyskusji oraz głosowania nad tym wnioskiem.

Radna Eugenia Ratowska poprosiła o nieprzyjmowanie protokołu i wyjaśnienie zgłoszonych
nieprawidłowości.

Radny  Stanisław  Zdunek  zgłosił  wniosek  formalny o  nie  poddawanie  protokołu  pod
głosowanie na dzisiejszej sesji.

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem:
 - za – 15 głosów.

3. Interpelacje i zapytania radnych.

 Radna  Teresa  Gotczenia  –  Temat  interpelacji:  „Oświetlenie  przy  cmentarzu  
w Gietrzwałdzie””.

 Radny  Dariusz  Welsyng  –  Temat  interpelacji:  „Przejście  przez  tory  w Biesalu  na
modernizowanym peronie w kierunku północnym”.

 Radna Dominika Małachowska – Temat interpelacji: 
1. „  Mieszkańcy  ulicy  Leśna/Żurawia  proszą  o  interwencję  i  przeprowadzenie

naprawy ulicy  Leśnej  na pograniczu Gietrzwałdu  i  Naglad.  Zgodnie  z  pismem
zgłoszonym w dniu 03.12. br. w Sekretariacie UG”.

2. Przeprowadzenie  naprawy  ulicy  Unieszewskiej  –  na  zbiegu  ulicy
Unieszewska/Sportowa, do ulicy Śródleśnej w Nagladach”.

3a. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej (Załącznik nr 3).

4.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz ustalenia jej składu
osobowego.

Propozycje ilości osób w składzie Komisji Rewizyjnej:

 Radny Janusz Tkaczyk – 4 osoby,
 Radna Bożena Struczewska-Czajkowska – 5 osób.

Odbyło się głosowanie propozycji Przewodniczącego Rady (4 osoby):
 - za – 11 osób,

 - wstrzymuje się – 4 osoby.
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Propozycji Radnej Bożeny Struczeskiej - Czajkowskiej nie poddano głosowaniu, z powodu 
przegłosowania propozycji Przewodniczącego Rady.

Kandydaci do składu Komisji Rewizyjnej:

1. Eugenia Ratowska (kandydatka z Klubu „Profesjonalnie i Skutecznie”)
- za – 5 osób,
- przeciw – 8 osób,
- wstrzymuje się – 2 osoby.

2. Bożena Struczewska – Czajkowska
- za – 12 osób,
- przeciw – 1 osoba,
- wstrzymuje się – 2 osoby.

3. Andrzej Królikowski
- za – 11 osób,
- przeciw – 2 osoby,
- wstrzymuje się – 2 osoby.

4. Stanisław Zdunek
- za – 12 osób,
- przeciw – 2 osoby,
- wstrzymuje się – 1 osoba.

5. Kornelia Jabłońska 
- za – 11 osób,
- przeciw – 3 osoby,
- wstrzymuje się – 1 osoba.

W skład Komisji Rewizyjnej musi wchodzić Radny ze zgłoszonego Klubu (chyba, że Klub 
zrezygnuje z przysługującego mu miejsca w składzie Komisji), Radna Eugenia Ratowska 
zgłoszona przez Klub nie otrzymała wystarczającej ilości głosów aby uzyskać miejsce 
w Komisji.
Z powodu braku radnego z Klubu w składzie Komisji Rewizyjnej, postanowiono skonsultować
się z obecnym na sesji mec. Marcinem Adamczykiem. W wyniku konsultacji postanowiono 
powtórzyć całość procedury.

Radny Michał Puszczało zgłosił wniosek formalny dotyczący zmiany składu liczebnego 
członków Komisji  (4 na 5) oraz ich ponowny wybór.

 Odbyło się głosowanie nad wnioskiem formalnym:
 - za – 13 osób,

 - wstrzymuje się – 2 osoby.

Kandydaci do składu Komisji Rewizyjnej:

1. Eugenia Ratowska (kandydatka z Klubu „Profesjonalnie i Skutecznie)
- za – 6 osób,
- przeciw – 9 osób.

2. Bożena Struczewska – Czajkowska
- za – 7 osób,
- przeciw – 4 osoba,
- wstrzymuje się – 4 osoby.

3. Stanisław Zdunek
- za – 11 osób,
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- przeciw – 3 osoby,
- wstrzymuje się – 1 osoba.

4. Grzegorz Rupiński – Radny nie zgodził się na swoją kandydaturę.
5. Andrzej Królikowski

- za – 12 osób,
- przeciw – 1 osoba,
- wstrzymuje się – 3 osoby.

6. Paweł Szydłowski
- za – 11 osób,
- przeciw – 1 osoba,
- wstrzymuje się – 3 osoby.

7. Kornelia Jabłońska
- za – 11 osób,
- przeciw – 1 osoba,
- wstrzymuje się – 3 osoby.

8. Henryk Dębowski - Radny nie zgodził się na swoją kandydaturę.

Z uwagi na fakt, że ponownie w skład Komisji nie wszedł kandydat z Klubu „Profesjonalnie 
i Skutecznie” poproszono mec. Marcina Adamczyka o opinię w zaistniałej sytuacji. 
Mec. Adamczyk wyjaśnił, że można przeprowadzić głosowanie nad uchwałą ze składem 
Radnych wybranych największą ilością głosów, a miejsce dla kandydata z Klubu zostawić
 i przeprowadzić ponowny wybór na pozostawione miejsce w składzie Komisji Rewizyjnej 
na następnej sesji.
W wyniku opinii przedstawionej przez mec. Adamczyka, zdecydowano o przeprowadzeniu 
glosowania nad uchwałą z niepełnym składem osobowym.

W skład Komisji Rewizyjnej weszli następujący Radni:

1. Andrzej Królikowski
2. Paweł Szydłowski
3. Kornelia Jabłońska
4. Stanisław Zdunek
5. Miejsce dla Radnego z Klubu „Profesjonalnie i Skutecznie”.

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (Załącznik nr 4). 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

oraz ustalenia jej składu osobowego.

Propozycja ilości osób w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

 Radny Stanisław Zdunek – 5 osób.

Odbyło się głosowanie nad propozycją:
 - za – 15 osób.

Kandydaci do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

1. Henryk Dębowski (kandydat z Klubu „Profesjonalnie i Skutecznie”)
- za – 14 osób,
- wstrzymuje się – 1 osoba.

2. Stanisław Zdunek
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- za – 15 osób.
3. Dariusz Welsyng

- za – 12 osób,
- wstrzymuje się – 3 osoby.

4. Bożena Struczewska - Czajkowska
- za – 5 osób,
- przeciw – 4 osoby,
- wstrzymuje się – 6 osób.

5. Teresa Gotczenia
- za – 13 osób,
- wstrzymuje się – 2 osoby.

6. Paweł Szydłowski
- za – 13 osób,
- wstrzymał się – 2 osoby.

W skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji weszli następujący Radni:

1. Stanisław Zdunek
2. Henryk Dębowski
3. Teresa Gotczenia
4. Paweł Szydłowski
5. Dariusz Welsyng

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (Załącznik nr 5).

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet radnych
Gminy Gietrzwałd oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących
radnym.

Radna Bożena Struczewska – Czajkowska zgłosiła wniosek formalny do § 4 pkt. 2 o dodanie
po słowach „…lub hospitalizacji…”, słów „, zwolnienia lekarskiego…”.

Radny Michał Puszczało zgłosił wniosek formalny do:

1. § 4 pkt. 2 – usunięcie słów „…lub hospitalizacji radnego (jeżeli pobyt w szpitalu
obejmował dzień prac Rady”,

2. § 5 pkt 2 – usunięcie słów „W przypadku hospitalizacji radnego, wymagane jest
dodatkowo pisemne oświadczenie  radnego złożone Przewodniczącemu Rady,
potwierdzające pobyt w szpitalu w dniu prac Rady”.

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem najdalej idącym (Radnego Michała Puszczało):
- za – 13 osób,

- wstrzymuje się – 2 osoby.

Radna Bożena Struczewska – Czajkowska zgłosiła wniosek formalny do § 3 ust. 2 pkt. 4 –
zmiana 26 % na 28 %.

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem:
- za – 4 osoby,
- przeciw – 8 osób,

- wstrzymuje się – 3 osoby.

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (Załącznik nr 6).
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Gietrzwałd na rok 2018.

Radni nie zgłosili wniosków formalnych do projektu uchwały.

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (załącznik nr 7).

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu gminy, które w roku 2018 
nie wygasają z upływem roku budżetowego.

Radni nie zgłosili wniosków formalnych do projektu uchwały.

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (załącznik nr 8).

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie  
odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  takiej  opłaty  na  terenie  Gminy  
Gietrzwałd.

Radny Stanisław Zdunek zgłosił wniosek formalny – wycofany.

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (załącznik nr 9).

10.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i  trybu składania deklaracji  
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków
komunikacji elektronicznej.

Radni nie zgłosili wniosków formalnych do projektu uchwały.

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (załącznik nr 10).

11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Gietrzwałd, gmina Gietrzwałd.

Radni nie zgłosili wniosków formalnych do projektu uchwały.

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (załącznik nr 11).

12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Gietrzwałd,  jako  Partnera,  
do projektu pod nazwą „PPRSZM Olsztyn” (Program Profilaktyki Raka Szyjki Macicy)
współfinansowanego  z  EFS  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego
Województwa Warmińsko – Mazurskiego na lata 2014–2020 (wersja 6.0).

Radni nie zgłosili wniosków formalnych do projektu uchwały.

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (załącznik nr 12).

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego  
w  zakresie  dożywiania  dzieci  i  młodzieży  „Posiłek  w  szkole  i  w  domu”  
na lata 2019-2023.

Radni nie zgłosili wniosków formalnych do projektu uchwały.

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (załącznik nr 13).
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14.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  zwrotu  wydatków  w  zakresie  
dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci celowego na zakup
posiłku  lub  żywności  oraz  świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów
żywnościowych  dla  osób  objętych  wieloletnim  rządowym  programem  „Posiłek  
w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Radni nie zgłosili wniosków formalnych do projektu uchwały.

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (załącznik nr 14).

15.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego
uprawniającego
do  przyznania  nieodpłatnie  pomocy  w  formie  posiłku,  świadczenia  pieniężnego  
w  postaci  zasiłku  celowego  na  zakup  posiłku  lub  żywności  oraz  świadczenia
rzeczowego  w  postaci  produktów  żywnościowych  dla  osób  objętych  wieloletnim
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.

Radni nie zgłosili wniosków formalnych do projektu uchwały.

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (załącznik nr 15).

16.  Podjęcie  uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2019 rok.

Radni nie zgłosili wniosków formalnych do projektu uchwały.

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (załącznik nr 16).

17.  Podjęcie  uchwały w sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  XLII/409/2018  Rady Gminy  
Gietrzwałd  w sprawie złożenia  zawiadomienia  o podejrzeniu naruszenia  dyscypliny
finansów publicznych przez Wójta Gminy Gietrzwałd.

Radni nie zgłosili wniosków formalnych do projektu uchwały.

Odbyło się głosowanie nad uchwałą (załącznik nr 17).

18. Sprawy różne

 Radny Grzegorz Rupiński poruszył następujące zagadnienia:
 Czy wpłynęło odszkodowanie za lamy?
 Problemy ze spisywaniem stanu wodomierzy, rozliczaniem płatności za wodę oraz

umowami dot. wody.
 Dlaczego tak duża ilość upomnień dotyczących zapłaty za wodę jest wysyłana?
 Prośba o ustawienie lustra przy drodze w Sząbruku (przy piekarni).

 Radna Bożena Struczewska-Czajkowska:
 Prośba o zwrócenie uwagi na sposób montażu lamp solarnych.
 Brak odśnieżania m.in. w Naterkach.

 Radny Henryk Dębowski: 
 Prośba o inwentaryzację oznakowania drogowego (m.in. na drodze do Woryt).

 Radny Michał Puszczało:
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 Brak należytego zadbania  o  drogę Podlejki  –  Olsztynek przez  Powiatową Służbę
Drogową.

 Radna Eugenia Ratowska:
 Czy Wójt wyda decyzję o warunkach zabudowy na rozbudowę biogazowni?

Porządek obrad został wyczerpany i Przewodniczący zamknął obrady II sesji Rady Gminy
Gietrzwałd.

Protokołowała:

Monika Towstyga

Załączniki:

1. Lista obecności.
2. Porządek obrad po zmianach.
3. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.

      4-17. Listy głosowań nad uchwałami.
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